
Aabenraa Brass Band 
 

 

Referat:  Bestyrelsesmøde 
 
Dato:  O6 FEB 2008         
 
Sted:  Hos Lars     

Deltagelse:  Lars Husted (formand) 
Martin Nørgaard (kasserer)   
Flemming Lyhne (sekretær) 
Øivind Kristoffersen (rep. Nodeudvalget) 

Dagsorden:     

1. Godkendelse af ref. (alle) 
a. Forrige ref. Af O7 JAN 2008  

2. Økonomi – Martin 
3. Arrangementer og afvikling af disse ‐ Lars 

a. Nytårskoncerter – evaluering 
b. Generalforsamling 
c. Festudvalg – medlemsarr. (Weekend‐tur) – Martin 
d.DAO 
e.Øvrige arr. 
 1. Forårskoncert 
      ‐Program 
      ‐Annoncesælgere 
2. Kaltenkirchen, besøg med/Aabenraa kommune 
3. Nytårstræf 2008 m/Aabenraa Kommune 
4. Indkaldelse til repræsentantskabsmøde til Musikråd 

4. Medlemsnyt – Lars 
 

5. Nodeudvalg_ Øivind/Lars 
 

6. Update på faste opgaver – Alle 
 

7. Eventuelt 
a. Dato og sted for næste bestyrelsesmøde 
 
 
 
Ad 1 a.: Formanden bød velkommen og bestyrelsen gennemgik forrige ref. og godkendte dette. 

Ad 2:     Kass. gennemgik/viste oversigt vedr. beholdning. En fin opsætning udvisende de seneste 
udgifter ifm nytårskoncerterne samt turen til Schleswig. 



Aabenraa Brass Band 
 

 Resultatet fra Toftlund mangler, men formanden skal have et møde med Dressø. 

Kass. gennemgik resultatopgørelse for perioden 1.1 – 31.12 07, dette vil blive gennemgået af revisor 
og derefter blive fremlagt på generalforsamlingen. 

Kass. forelagde budget for 2008. Budgettet er godt dækkende for vore aktiviteter 2008. 

Ad 3 a.: Kun positive tilbagemeldinger. Form. gennemgik indsendte Ris‐Ros lister. Gennemgående 
meget fin kritik. Enkelte negative kritikpunkter vil blive behandlet af bestyrelsen. 
Alt fungerede perfekt, men blev desværre overskygget af en del af medl. Diskussioner om dirigent 
(fremtidig) samt af konferencier. 
Bestyrelsen er enig om at fortsætte samarbejdet med Toftlund. 

Ad 3 b.: Betyrelsen foreslår Jonny som dirigent, venter på svar. 
Flere forslag om dirigent spørgsmålene. Dette diskuteres ikke idet det er bestyrelsen alene der tager 
beslutning om valg af dirigent mfl. Betyrelsen er selvfølgelig altid åben for forslag, (også uniform/civil. 
Indkomne forslag om nedsættelse af kontingent for pensionister‐‐‐‐‐bestyrelsen afviser forslaget. 

Ad 3 c.: Kass . afgår efter ønske af festudvalget. 
Fin tilfredshed med afvikling af orkestertur, gode tilbagemeldinger fr a medlemmerne. 

Ad 3 d.: DAO indkalder til repræsentantskabsmøde.  

Ad 3 e.: Program og annoncesælgere er i god gang. Der tages kontakt til Skyttebrødrene om deres 
medvirken til annoncetegning. 
Invitation fra Kaltenkirchen, Aa.B.B. medvirken er for nuværende ikke helt på plads. 
Form. og Kass har deltaget i nytårstræf ved Aabenraa Kommune. 

Ad 4.: Svend Robert Frandsen har udmeldt sig af Aa.B.B., han takker for perioden. Form. arbejder på at 
få ”stemmen” besat snarest. 
Aa.B.B har på ærbødig vis taget afsked med vores Æresmedlem Adolf  Behrens. 

Ad 5.: Program for Forårskoncerterne er på nær få justeringer klar til udsendelse. 

Ad 6.: Bestyrelsen arbejder på  jobbet konferencier til forårskoncerterne. 

Ad 7.: Næste betyrelses møde hos Øivind 12 MAR 2008 kl 1915. 
Uniformsudvalget arbejder seriøst og har været til uniformsmesse i Kolding. Der skal snarest 
fastsættes et budget således at evt. ansøgning om støtte kan fremsendes. 
Form.henstiller til at bakke op om henvendelsen  fra ”Natteravnene”, (arrangement 08 MAR). 

 

Med venlig hilsen 

Flemming Lyhne 
Sekretær 


